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Acta núm. 05/2018 
 
SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA I URGENT DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
CELEBRADA EL DIA 11 DE MAIG DE 2018. 
 
HORA DE COMENÇAMENT: 09.20 HORES 
HORA D’ACABAMENT:  09.30 HORES 
LLOC: SALA DE PLENS DE LA CASA CONSISTORIAL 
CONVOCATÒRIA: PRIMERA 
 
ASSISTENTS 

Sr. ALCALDE: 
DAVID GONZÁLEZ MARTÍNEZ 
 

Srs. REGIDORS: 
ALEJANDRA TOMÁS DOMENECH 
VICENTE MORERA ROMAGUERA 
SALVADOR LLOPIS IBIZA 
HILARIO ROBLES SERRANO 
ROSA POUS MARÍ 
 

VICENT CANET LLIDÓ 
IMMA IBIZA COTS 
ROSANNA MIÑANA MORELL 
ENRIC ESCRIVÁ COTS 
 

ANA MARIA MORELL GÓMEZ 
 

BLAI PEIRÓ SANCHIS 

YOLANDA PASTOR BOLO 
GABRIEL OLTRA MESTRE 
MIREIA FRANCESCA MORERA ALEMANY 
 

ALEJANDRO SALORT RUBIO 
 

JOSÉ SALAZAR CUADRADO 
 
ABSENTS EXCUSATS: 
ESTER MILLAN SOLDADO 
CARLOS MENGUAL MANZANARES 
ROSA MARIA SORIA ESCRIVÁ 
ALFONSO FORRAT ESTÈVEZ 
 

SRA. SECRETÀRIA: 
ANA MORENO RODILLA 
 

SRA. INTERVENTORA: 
MARTA MILVAQUES CUCART 

 

A la ciutat d’Oliva, sent el dia, hora i al 

lloc indicat a l’encapçalament, es 

reuneixen sota la presidència que 

també consta, els membres de la 

corporació expressats al marge, a 

l’objecte de realitzar la sessió del Ple 

de l’Ajuntament, amb el caràcter i 

convocatòria que també consten; actua 

com a fedatari públic la secretària 

general de l’ajuntament. 

 

El Ple es constitueix vàlidament, per 

complir el terç legal dels seus 

membres, i assisteix el president i la 

secretària. 

 

La Presidència declara oberta la sessió, 

que es desenvolupa d’acord amb el 

següent Ordre del Dia:  
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PRIMER.- RATIFICACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA CONVOCATÒRIA. 
 
El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels membres presents, acorda ratificar la 
convocatòria de la sessió extraordinària i urgent, i en conseqüència continua el 
desenvolupament de l’ordre del dia.  
 
 
 
SEGON.- DICTAMEN CI EXTRAORDINÀRIA I URGENT DE FOMENT 
ECONÒMIC SOBRE PRÒRROGA DEL CONTRACTE DE PRESTACIÓ DEL 
SERVICI D'ESTACIONAMENT LIMITAT DE VEHICLES EN LA VIA 
PÚBLICA MITJANÇANT APARELLS EXPENEDORS DE TIQUETS.  
  
Informats del dictamen de la Comissió Informativa de Foment Econòmic, de data 9 de 
maig de 2018, en relació a l’assumpte de l’epígraf, que diu textualment: 
 

“Únic. Delegació de Comerç: pròrroga del contracte de prestació del servici 
d'estacionament limitat de vehicles en la via pública mitjançant aparells expenedors de 
tickets. Dictamen si s'escau. 
 
El regidor de Comerç, Mercats i Consum, José Salazar, presenta a la Comissió per raons 
d'urgència la següent proposta: 
 
“Per part de la mercantil concessionària adjudicatària dels serveis de l’epígraf de dalt, 
ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS SAU (EYSA), amb data 22 de novembre de 2017 s'ha 
presentat escrit (RE núm. 18394), sol·licitant una segona pròrroga anual en la gestió del servei 
públic de control de l'establiment limitat de vehicles en la via pública mitjançant aparells expenedors 
de tiquets en la ciutat d'Oliva, tot això, sobre la base de l'article VI del Plec de Clàusules 
Administratives Particulars que va regir la concessió indicada. 
 
Mitjançant acord del Ple de l'Ajuntament, en sessió extraordinària i urgent celebrada el dia 11 de 
maig de 2017, es van adoptar els següents acords: 
 
 
“PRIMER.- Autoritzar a la mercantil ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS SAU, CIF A-
28385458, la PRIMERA PRÒRROGA anual en el contracte de concessió de la gestió del servei 
públic de control de l'estacionament limitat de vehicles en la via pública mitjançant aparells 
expenedors de tiquets en la ciutat d'Oliva, contracte adjudicat pel Ple de l'Ajuntament en sessió 
ordinària celebrada el dia 27 de març de 2013, sempre que es complisquen aquests termes i 
condicions del clausulat contingut en el Contracte Administratiu subscrit a aquest efecte entre 
l'Ajuntament d'Oliva i aquest contractista, i especialment, sempre que per part del concessionari de 
la gestió d'aquest servei públic quede subjecte a l'obligació de satisfer, en concepte de cànon fix 
anual, la quantitat de 20.000 euros, a ingressar abans que es complisca el termini d'un mes, comptat, 
en aquest cas, des de l'inici de l'autorització de la pròrroga. 
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SEGON.- Autoritzada la primera pròrroga assenyalada del contracte al·ludit, que es procedisca a dur 
a terme la liquidació del cànon anual del contracte de concessió per a la gestió del servei públic de 
control de l'estacionament limitat de vehicles en la via pública mitjançant aparells expenedors de 
tiquets, liquidació que abastarà la durada inicial de quatre anys, tenint en compte els ingressos ja 
efectuats per la mercantil ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS SAU respecte als períodes maig 
2013-abril 2014, maig 2014-abril 2015 i maig 2015-abril 2016, i tot això a la vista dels informes, 
documentació i comprovacions que es consideren convenients”. 
 
Vist el citat acord plenari, així com els informes emesos pel tècnic municipal de Comerç de dates 16 
de gener de 2018 i de 20 de març de 2018, per part del funcionari cap del Departament de 
Governació i Contractació de data 24 d'abril de 2018, i informe de fiscalització de 7 de maig de 
2018, en ús de les facultats inherents a la Delegació municipal que ostente, eleve a la consideració 
del Ple de l'Ajuntament les següents PROPOSTES D'ACORD 
 
PRIMERA.- Estimar executats i complits els punts primer i segon de la part dispositiva de l'acord 
adoptat pel Ple de l'Ajuntament, en sessió extraordinària i urgent celebrada el dia 11 de maig de 
2017, d'una banda, en haver satisfet l'empresa concessionària dels serveis indicats, 
ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS SAU, el cànon anual de 20.000 euros, corresponents a la 
primera pròrroga del contracte autoritzada a aquest efecte, i per un altre, en estimar que el contracte, 
en la seua durada inicial de quatre anys, ha quedat liquidat en els termes informats a aquest efecte 
pel tècnic de Comerç amb data 20 de març de 2018. 
 
SEGONA.- Autoritzar a la mercantil ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS SAU, CIF A-28385458, 
la SEGONA PRÒRROGA anual en el contracte de concessió de la gestió del servei públic de control 
de l'estacionament limitat de vehicles en la via pública mitjançant aparells expenedors de tiquets en 
la ciutat d'Oliva, i els efectes de la qual, tal com s'assenyala en la Clàusula Quarta del contracte 
administratiu subscrit per ambdues parts el dia 22 d'abril de 2013, ho seran des del dia 13 de maig de 
2018 fins al dia 12 de maig de 2019. 
 
TERCERA.- Que es procedisca a notificar en legal forma el present acord a la mercantil 
interessada, ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS SAU, i que es done trasllat de l'acord que recaiga 
al responsable del contracte.” 
 
 
La Comissió informativa de Foment Econòmic, previ estudi i deliberació i, per 
unanimitat de tots els membres assistents, dictamina favorablement la proposta i 
formula les següents PROPOSTES D'ACORD: 
 
 
PRIMERA.- Estimar executats i complits els punts primer i segon de la part dispositiva 
de l'acord adoptat pel Ple de l'Ajuntament, en sessió extraordinària i urgent celebrada el 
dia 11 de maig del 2017, d'una banda, a l'haver satisfet l'empresa concessionària dels 
servicis indicats, ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS S.A.U., el cànon anual de 
20.000 Euros, corresponents a la primera pròrroga del contracte autoritzada a este 
efecte, i d'un altre, a l'estimar que el contracte, en la seua duració inicial de quatre anys, 
ha quedat liquidat en els termes informats a este efecte pel Tècnic de Comerç amb data 
20 de març del 2018. 
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SEGONA.- Autoritzar a la mercantil ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS S.A.U., 
CIF A-28385458, la SEGONA PRÒRROGA anual en el contracte de concessió de la 
gestió del servici públic de control de l'estacionament limitat de vehicles en la via 
pública per mitjà d'aparells expenedors de tiquets en la ciutat d'Oliva, i els efectes de la 
qual, tal com s'assenyala en la Clàusula Quarta del contracte administratiu subscrit per 
ambdós parts el dia 22 d'abril del 2013, ho seran des del dia 13 de maig del 2018 fins al 
dia 12 de maig del 2019. 
 
 
TERCERA.- Que es procedisca a notificar en legal forma el present acord a la 
mercantil interessada, ESTACIONAMIENTOS Y SERVICIOS S.A.U., i trasllat de 
l'acord que recaiga al Responsable del Contracte.” 
 
 
Finalitzades les intervencions, que després es reproduiran. 
 
 
El Ple de l’Ajuntament, per unanimitat dels membres assistents, acorda aprovar el 
dictamen transcrit anteriorment. 
 
 
Les intervencions a què s’ha fet referència en aquest assumpte es reprodueixen tot 
seguit: 
 
 Sr. Salazar Cuadrado: “La secretària ha donat lectura del que és el contingut de la 

proposta d'acord que hui ve al plenari i també ha explicat l'alcalde, el motiu i el 
significat d'aquest ple extraordinari, encara que a efectes legals podríem dir que hui 
és l'últim dia, és el dia 13 diumenge, però fa igual. En la comissió ja vaig explicar 
un poc el sentit de la proposta, que no és una altra que concedir una nova prorroga 
legal, perquè estem parlant que legalment tenen dret fins a quatre prorrogues, segons 
el contracte que aprovàrem en abril del 2013, o la concessió que es va atorgar. Per 
tant, estem parlant que estem davant de la segona prórroga. Els informes que fan el 
tècnic de Comerç, de Contractació i d'Intervenció són favorables a aquesta nova 
prórroga i en les condicions que es dóna i, per tant, és la proposta que eleva aquest 
regidor al plenari perquè s'aprove i es continue donant, almenys un any més, la 
concessió del tema de l'hora a l'empresa que ve efectuant el servei. Tot i això, també 
és veritat que a partir d'ara començarem a treballar ja un nou contracte, perquè és 
voluntat d'aquest regidor que en la mesura del possible es reduïsquen les places de 
l'hora en aquests moments. Tot açò s'ha d'estudiar i s'ha de vore i una vegada 
tinguem clar fins a on podem arribar en aquest sentit, començar a treballar en un nou 
plec de condicions que faça que es puga atorgar aquesta concessió a l'empresa que 
corresponga i de més possibilitats el dia que s'òbriga el concurs públic. Per tant, la 
proposta és clara, la tenen plasmada en la proposta d'acord, passa a votació i, en fi, 
el que vostés consideren convenint.” 
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 Sr. Salort Rubio: “Al respecte d'aquest punt que anem a tractar hui, des del grup 
Esquerra Unida Oliva volíem fer incidència en la possibilitat, no en aquest cas sinó 
més endavant, de poder municipalitzar aquest servei perquè creguem que és una 
cosa totalment lloable i que es podria fer mitjançant els efectius de la plantilla de 
l'ajuntament. No obstant ara, atesa la urgència i que s'ha de prorrogar, donarem 
suport a aquesta proposta; però evidentment haurem d'anar pensant en la possibilitat 
d'assolir aquest servei.” 

 
 Sra. Tomàs Doménech: “L'any passat, el mateix dia, vam vindre ací també urgent 

per a firmar la primera prorroga. No entenem com, és veritat, és un contracte en 
vigor, un dels que tenim legal des del punt de vista administratiu, no entenem les 
presses. L'any passat sí que semblava que venia justificada la precipitació per algun 
tema dels cànons que no estaven liquidats. Enguany sembla que els cànons estan 
liquidats, ens ha faltat preguntar si es que es van liquidar despús-ahir; no entenem 
per què, si l'empresa el 22 de novembre de 2017 avisa que té la voluntat de firmar 
una segona prorroga, com arribem a no portar açò al plenari ordinari d'abril, que 
venia amb quatre dictàmens, tres dels quals eren de l'ARRU, amb la qual cosa açò 
no sabem per què no venia inclòs allí. Després, tampoc entenem com, Sr. Salazar, 
vosté ja fa de campanya. Açò és un contracte en vigor, per a quatre anys, va acabar 
l'any passat i estem en la segona prorroga, encara poden dos prorrogues més. Vosté 
és visionari; és a dir, no han tret ni el contracte del fem, ni el de la neteja, ni el dels 
col·legis, ni el de les senyalitzacions verticals, no han tret cap contracte per a 
millorar; i aquest contracte que està en vigor, vosté ja anuncia que vol estudiar-lo 
per a llevar places, tampoc ho entenem. No obstant, com és una simple prorroga 
nosaltres anem a votar a favor, però no entenem tampoc com ha pogut vindre a un 
plenari extraordinari per segona vegada.” 

 
 Sr. Salazar Cuadrado: “És fàcil d'entendre. Faltaven encara alguns informes 

perquè els departaments van saturats de treball i a vegades no ixen els informes amb 
la celeritat que tots voldrien; per tant, no hi ha cap misteri. La qüestió és que estem 
dins del temps reglamentari, per dir-ho d'alguna manera; estem en forma i termini, 
per tant, jo crec que no hi ha cap misteri ni cap cosa que faça sospitar per què ha 
arribat aquesta proposta d'acord a última hora i a presses i correres; de presses i 
correres el que vulga però dins del temps legal que correspon per a poder adjudicar 
una nova prorroga, de quatre possibles; si volguérem l'any que ve podríem tallar la 
possibilitat d'atorgar una nova prorroga si tinguérem les condicions necessàries a 
traves d'una nova adjudicació que així ho poguera fer. Anem a estudiar i a treballar, 
almenys aquest regidor que li parla, la possibilitat de treballar en una nova 
concessió, reduint les places en tot el possible. Jo crec que no estem parlant res de 
l'altre món, simplement que s'ha de començar ja de veres a treballar en un nou 
contracte perquè el temps passa volant, i no és la meua voluntat ampliar en places 
sinó tot el contrari, reduir places; i aqueixa és la finalitat, almenys la finalitat que jo 
portaré avant en cas que em corresponga adjudicar un nou contracte. Sí, hi ha quatre 
possibilitats, hi ha dos possibilitats més, però esperem no haver d'esgotar les quatre 
possibilitats de prorroga, perquè puguem tindre la possibilitat de tindre un nou 
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contracte, perquè de vegades l'experiència que ens han donat en aquest ajuntament 
quan passen les prorrogues, i si no tens la nova concessió preparada per a poder 
adjudicar, el temps passa i després en trobem en la possibilitat que vosté mateix ha 
apuntat fa un moment. No voldríem que arribàrem a aquest contracte a esgotar les 
prorrogues i que no tinguérem la nova concessió, simplement, s'ha de començar a 
treballar en aquest sentit per a poder arribar dins del temps; si pot ser no esgotar les 
quatre prorrogues, per tant, aquest és el sentit de començar a treballar en el nou 
contracte. I res més, simplement no ha vingut abans perquè no estava la 
documentació requerida per a poder portar-ho a Ple, ara ja està i s'ha portat dins del 
termini legal que correspon.” 

 
 Sra. Tomàs Doménech: “Insistisc, vosté diu que sí perquè faltaven informes, és a 

dir, com sempre, la musculatura, l'esquelet, que no funciona, jo no crec això, quasi 
la culpa dels funcionaris; i després vol que es posen a treballar? Que em pareixeria 
molt bé, ja en anticipació per a un nou contracte quan tenim pendent contractes que 
són dolents; però ja li dic, açò és una simple prórroga i anem a votar a favor.” 

 
 Sr. Salazar Cuadrado: “Jo no estic culpant absolutament a ningú, vosté està fent-

ho. Està posant noms i cognoms, culpant a algú. Jo no culpe a ningú. La petició 
d'aquesta empresa arriba en desembre, evidentment, els departaments van saturats 
de treball i tots voldríem que isqueren els informes en la màxima celeritat possible, i 
de vegades no pot ser. El tema és que estem dins del termini reglamentari. Vosté ho 
ha dit, hi ha altres contractes que encara estan pendents i estan en l'aire, i potser 
estan fora de terminis alguns, en aquest cas no ha passat això. Jo no estic senyalant a 
ningú, ni culpabilitzant a ningú del retràs; simplement si hi ha altres coses que 
s'estan fent no van a deixar de costat una cosa que s'està fent o s'està acabant per a 
agarrar una altra. Allò important és que estem dins del termini legal reglamentari i jo 
no estic senyalant ni culpabilitzant a ningú, això està fent-ho vosté.” 

 
I no havent més assumptes a tractar, el senyor president alça la sessió a l’hora 
assenyalada a l’encapçalament; de tot el que com a secretària done fe. 
 
  Vist i plau 
 El president 
 
 


